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Protokół nr LIII/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim 

odbytej w dniu 26 marca 2010r. 
 w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Kamieniu Pomorskim 

 
1. Otwarcie 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej H. Masłowski otworzył LIII sesję Rady Miejskiej 
w Kamieniu Pomorskim. Przewodniczący powitał radnych, przybyłych gości. Stwierdził, że 
zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 13  radnych, co według ustawowego składu rady 
stanowi quorum. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu  
 

2. Przedstawienie  porządku obrad. 
 

1. Otwarcie – stwierdzenie  quorum 
2. Przedstawienie  porządku obrad. 
3. Zatwierdzenie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej.  
4. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami.  
5. Interpelacje radnych. 
6. Projekt uchwały w sprawie nagród nauczycieli.  
7. Projekt uchwały w sprawie określenia wielkości środków finansowych z 

przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 
oświatowych gminy Kamień Pomorski oraz rodzaju świadczeń, warunków i sposobu 
ich przyznawania.  

8. Projekt uchwały w sprawie przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2010.  

9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 1). 

10. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 2). 

11. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 3). 

12. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 4). 

13. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Kamienia Pomorskiego dotyczącego części terenu obrębu 1 w Kamieniu 
Pomorskim – jednostka obszarowa „A” 

14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na okres 10 lat 
nieruchomości na terenie gminy Kamień Pomorski.  

15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.  

16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
gminnej.  

17. Odpowiedzi na interpelacje.  
18. Sprawy bieżące, wolne wnioski, zapytania. 
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19. Zakończenie obrad.   
 
Przewodniczący Rady wprowadził dodatkowe projekty do porządku obrad: 
-  pkt 17 Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/211/08 z dnia 12 września 
2008r.   
- pkt 18 Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego w części obrębu Wrzosowo.  
- pkt 19 Projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kamień 
Pomorski  
- pkt 20 Projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kamień 
Pomorski  
Kolejne punkty porządku obrad zostają przenumerowane.  
 
Państwo Janina i Jerzy Mańczakowie - emerytowani nauczyciele i wychowawcy kilku 
pokoleń młodzieży Zespołu Szkół Zawodowych w Kamieniu Pomorskim - przekazali na ręce 
Burmistrza Pana Bronisława Karpińskiego, Przewodniczącego Rady Miejskiej i Towarzystwa 
Miłośników Ziemi Kamieńskiej Pana Henryka Masłowskiego oraz Dyrektora MHZK Pana 
Grzegorza Kurki niecodzienny dar, dla naszego Muzeum, dokumentujący fragment 
najnowszych dziejów Kamienia. Darem tym jest 1778 negatywów autorstwa, nieżyjącego już, 
pasjonata fotografii Pana Jerzego Lewandowskiego, który uwiecznił w swym obiektywie 
Kamień Pomorski i jego mieszkańców przełomu lat 70. i 80. ubiegłego wieku. 
 
Pan Jerzy Mańczak – poprosił radnych o wsparcie kamieńskich działkowców i zabezpieczenie 
dla nich środków na odszkodowania.  
 
Przewodniczący Rady H. Masłowski poprosił o zabranie głosu przez Komendanta Policji.  
 
Komendant Powiatowy Policji – Pan Mariusz Klara – powitał wszystkich obecnych na sali. 
Powiedział, że od 16 marca ma już zastępcę – Pana Krzysztofa Sito. Komendant 
zaproponował radnym współpracę w postaci udziału w patrolach obywatelskich. Takie 
działanie miało by obejmować wszystkie gminy w Powiecie Kamieńskim. Komendant 
powiedział, że chce w ten sposób przybliżyć pracę policji. Ponadto dobrze by było gdyby to 
radni byli inicjatorami takiej pracy, by to oni wskazywali miejsca, do których warto by było 
zajrzeć, żeby się przekonać czy policjanci znają te miejsca, czy je patrolują. Komendant 
powiedział, że proponuje by patrole były trzy osobowe, mogą być zarówno patrole piesze jak 
i patrole wyjazdowe. Policja nie może być wszędzie, jest tam gdzie jest wezwanie. Dlatego p. 
Klara prosił, by nie pozostawać obojętnym na to co się dzieje, by reagować i dzwonić pod 
997 lub pod nr 112. Jeżeli radni będą w takim patrolu, to przekonają się, że nie zawsze 
policjanci mogą być na miejscu po wezwaniu i nie zawsze jest to ich wina, bo często 
policjantów jest zbyt mało, żeby uporać się z każdym  problemem. To jest wspólny interes 
zarówno policji jak i radnych i komendant wyraził nadzieję, że radni się do tego przyłączą. 
Łącznikiem w tej sprawie ma być Przewodniczący Rady, który ustali kwestie techniczne. 
Ponadto Komendant zwrócił się z prośbą do sołtysów obecnych na sali, powiedział że 
chciałby się z nimi spotkać, żeby wymienić się poglądami i uwagami. Ostatnio media 
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nagłaśniają problem napaści na funkcjonariuszy policji. To nie jest tylko problem policji tylko 
nas wszystkich, bo jeśli ktoś podnosi rękę na policjanta, to już na pewno nie będzie się bał 
podnieść rękę na obywatela. Dlatego ważna jest współpraca. Nie powinno się krytykować 
czegokolwiek dopóki się tego nie sprawdzi.  
 
Radna B. Konwisarz – Moskaluk – zapytała czy jeżeli radni będą współpracować, to czy będą 
mieli teczki (patrząc na przeszłość i różne etapy historii).  
 
Komendant Powiatowy Policji – Pan Mariusz Klara – chyba że to będzie teczka 
dzielnicowego. Kiedyś była policja polityczna, teraz też pewnie jest tylko w innym wymiarze 
i nie tak jak to było w przeszłości. Jeżeli jest złamane prawo, które w danym państwie 
obowiązuje i ktoś pomaga i wskazuje sprawcę, to nie jest nic nagannego. Bo każdy z nas albo 
sam padł ofiarą przestępstwa albo wśród najbliższych takie osoby ma i chciałby, żeby tego 
sprawcę znaleźć. Policjanci nie są jasnowidzami i jeżeli ludzie im nie pomogą to nie będą o 
tym wiedzieli, a zaproponowana współpraca ma na celu zobaczenie jak to wygląda naprawdę.  
 
Radny H. Szechlicki – wyraził swoje zdanie na temat obecnych działań policji, która jest źle 
postrzegana przez społeczeństwo. Powiedział, że policja nie zajmuje się poważnymi 
sprawami, tylko ściga np. rowerzystów lub osób rozmawiających przez komórkę podczas 
jazdy samochodem.  
 
Komendant Powiatowy Policji – Pan Mariusz Klara – powiedział, że nie do końca zgadza się 
z opinią radnego Szechlickiego i wyjaśnił, że policja pilnuje przestrzegania prawa 
obowiązującego w naszym kraju. Komendant zaprosił radnych do współpracy z policją 
i do bliższego przyjrzenia się pracy policji.  
 
Sołtys Sołectwa Grębowo – podziękowała za zainteresowanie policji tym co dzieje się na 
wsiach i potwierdziła gotowość do współpracy z policją.  
 
Radna B. Konwisarz – Moskaluk – powiedziała, że wyjątkowo zgadza się z opinią 
przedstawioną przez radnego H. Szechlickiego.  
 
W dalszej części sesji dyskutowano nt. pracy policji. W dyskusji wzięli udział sołtysi, radni, 
komendant oraz burmistrz i zastępca burmistrza.  
 

3. Zatwierdzenie protokołu z LII sesji Rady Miejskiej.  
 

Przewodniczący Rady H. Masłowski powiedział, że protokół z LII był wyłożony do wglądu 
w biurze rady. Do protokołu uwag nie wniesiono.  
Protokół z LII sesji został przyjęty. (za przyjęciem protokołu głosowało 11 radnych, przeciw 
nie było, wstrzym. się nie było).  

 
 

4. Informacja z działalności Burmistrza w okresie między sesjami. 
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Powyższa informacja stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 
Informacja z działalności Burmistrza została przyjęta.  (za przyjęciem informacji głosowało 
11 radnych, przeciw nie było, wstrzym. się nie było).  

 
5. Interpelacje radnych  

 
Radna B. Muńdziakiewicz: 

1) zapytała o oszczędności wynikające z  przetargów dla oświaty,  
2) zapytała o dalsze losy budynku przychodni,  
3) zapytała o to, czy to prawda że Stacja Johanitów rozwiązała z gminą umowę,  
4) zapytała o termin wiosennej zbiórki odpadów wielkogabarytowych,  

 
Radny S. Kuryłło: 

1) zapytał o spółkę Hydrosystem  
 
Radny H. Szechlicki: 

1) poruszył sprawę sprzątania fos miejskich,  
2) wnioskuje o uprzątnięcie ulic i chodników z piasku,  
3) poruszył sprawę napraw pogwarancyjnych na osiedlu Chopina 

 
Radny W. Latawiec: 

1) poruszył sprawę zakupu pojemników do segregacji odpadów,  
2) wnioskuje o rozdanie w sołectwach worków na odpady.  

 
6.  Projekt uchwały w sprawie nagród nauczycieli.  

 
Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna  
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – nie zajął stanowiska 
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – nie zajął stanowiska 
 
Burmistrz B. Karpiński zaproponował autopoprawkę do powyższego projektu uchwały: 
- dodaje się w § 3 ust. 1 pkt 3, który otrzymuje brzmienie: skutecznie motywują nauczycieli 
oraz pracowników niepedagogicznych do osiągania kolejnych zadawalających wyników 
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pracy zawodowej m. in. poprzez występowanie o nagrody, medale, odznaczenia resortowe 
i państwowe.  
 
- pkt 10 otrzymuje brzmienie: zapewniają pracownikowi wymagane warunki pracy wraz z 
wyposażeniem niezbędnym do realizacji zadań.  
 
- kolejne punkty w paragrafie 3 ulegają automatyczne przenumerowaniu,  
 
- w § 5 zmienia się z: w ramach corocznie ustalanych w budżecie środków na nagrody 
z funduszu socjalnego na: w ramach corocznie ustalanych w budżecie środków na nagrody 
z funduszu nagród.  
 
Dyskusja nt. projektu uchwały, w której udział wzięli przedstawicieli związków 
zawodowych, dyrektor GZOO, burmistrz, radny A. Juszczak, radny S. Kuryłło,  
 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 5 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się 4 radnych.  
 
Podczas głosowania na sali nie było obecnych następujących radnych: H. Szechlicki, 
W.Latawiec, W. Warmbier.  
 
Rada  większością głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/415/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie nagród nauczycieli stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
7. Projekt uchwały w sprawie określenia wielkości środków finansowych 
z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach 
oświatowych gminy Kamień Pomorski oraz rodzaju świadczeń, warunków i sposobu ich 
przyznawania.  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Burmistrz B. Karpiński zaproponował autopoprawkę do powyższego projektu uchwały: 
- Pkt 2 w § 2 zmienia się z: wnioski należy składać w placówce oświatowej do 31 maja oraz 
30 listopada każdego roku szkolnego na: wnioski należy składać w placówce oświatowej do 
31 maja oraz 30 listopada każdego roku kalendarzowego.  
 
- w § 2 pkt 3 otrzymuje brzmienie: rozpatrywanie wniosków następuje w ciągu 6 dni od 
terminu zawartego w § 2 pkt 2.  
 

   - w § 2 pkt 3 otrzymuje brzmienie: wypłata świadczeń zdrowotnych następuje w ciągu 
14 dni od terminu zawartego w § 2 pkt 2.  
 

Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna  
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
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Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna 
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – nie zajął stanowiska 
 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 8 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się 2 radnych.  
 

 
Rada  większością głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/416/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie określenia wielkości środków finansowych z przeznaczeniem na pomoc zdrowotną 
dla nauczycieli zatrudnionych w placówkach oświatowych gminy Kamień Pomorski oraz 
rodzaju świadczeń, warunków i sposobu ich przyznawania stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu.  
 
8. Projekt uchwały w sprawie przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej na rok 2010.  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna  
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna 
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywna  
 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 10 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się nie było.  
 

 
Rada  jednogłośnie głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/417/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. w 
sprawie przychodów i wydatków Gminnego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej na rok 2010 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
9. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 1). 
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Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna  
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – nie zajął stanowiska  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywna  
 
Dyskusja, w której udział wzięli: radny S. Kuryłło, burmistrz B. Karpiński, radny 
A. Juszczak, skarbnik I. Dobersztajn, radna B. Muńdziakiewicz,  
 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 10 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się 2 radnych.  
 

 
Rada  większością głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/418/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
10. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 2). 
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna  
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywna  

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się nie było.  

 
Rada  jednogłośnie głosów przyjęła uchwałę.  
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Uchwała nr LIII/419/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
11. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 3).  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Burmistrz B. Karpiński zgłosił autopoprawkę: 
- w uzasadnieniu dodaje się ulice Szczecińska, Długosza i Szpitalna.  
 
Dyskusja, w której udział wzięli: radny S. Kuryłło, burmistrz B. Karpiński,  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna  
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna 
Klub Forum Kamieńskie – nie zajął stanowiska  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywna  

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 11 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się 1 radny.  

 
Rada  większością  głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/420/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
12. Projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 
(projekt nr 4). 
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  nie zajęła stanowiska  
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
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Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywna  

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się nie było.  

 
Rada  jednogłośnie głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/421/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie zmiany budżetu Gminy Kamień Pomorski na rok 2010 stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu.  
 
13. Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Kamienia Pomorskiego dotyczącego części terenu obrębu 1 w Kamieniu 
Pomorskim – jednostka obszarowa „A” 
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna   
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywna  

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 11 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się nie było.  

 
Rada  jednogłośnie głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/422/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Kamienia 
Pomorskiego dotyczącego części terenu obrębu 1 w Kamieniu Pomorskim – jednostka 
obszarowa „A” stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
14. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na okres 10 lat 
nieruchomości na terenie gminy Kamień Pomorski.  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
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Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna   
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – nie zajął stanowiska   

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 10 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się 3 radnych.  

 
Rada  większością  głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/423/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na wynajem na okres 10 lat nieruchomości na terenie gminy 
Kamień Pomorski stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
15. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 
przetargowego trybu zawarcia umowy najmu.  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna   
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – nie zajął stanowiska   

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 9 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się 3 radnych.  

 
Rada  większością  głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/424/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia 
umowy najmu stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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16. Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości 
gminnej.  

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna   
Komisja Oświaty – pozytywna  
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywnie  

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 11 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się nie było.  

 
Rada  jednogłośnie  przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/425/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie wyrażenia zgody na dokonanie darowizny nieruchomości gminnej stanowi 
załącznik do niniejszego protokołu.  
 
17. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/211/08 z dnia 12 września 
2008r.   

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 

Przewodniczący Rady H. Masłowski powiedział, że wojewoda uchylił w rozstrzygnięciu 
nadzorczym uchwałę nr XXXI/211/08 – przewodniczący przedstawił uzasadnienie 
rozstrzygnięcia wojewody.  
 

Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się nie było.  

 
Rada  jednogłośnie  przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/426/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie uchylenia uchwały nr XXXI/211/08 z dnia 12 września 2008r. stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
18. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania 
przestrzennego w części obrębu Wrzosowo.  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
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Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  nie głosowała  
Komisja Oświaty – nie głosowała  
Komisja Inicjatyw – nie głosowała  
 
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – pozytywna  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywna 

 
Za przyjęciem powyższej uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było, wstrzym. się nie 
było.  
 
Rada  jednogłośnie  przyjęła uchwałę.  

 
Uchwała nr LIII/427/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie przystąpienia do zmiany planu zagospodarowania przestrzennego w części obrębu 
Wrzosowo stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
19. Projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kamień 
Pomorski  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna   
Komisja Oświaty – nie głosowano 
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – nie zajął stanowiska  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywnie  
 
Burmistrz B. Karpiński przedstawił sylwetkę p. Elisabeth Nottenkemper, której dotyczy 
powyższy projekt uchwały.  

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 11 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się 1 radny.  

 
Rada  większością głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/428/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
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w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kamień Pomorski  stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
20. Projekt uchwały w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kamień 
Pomorski  
 

Powyższy projekt stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  
 
Opinie Komisji: 
 
Komisja Gospodarki Wiejskiej –  pozytywna   
Komisja Oświaty – nie głosowano 
Komisja Inicjatyw – pozytywna  
 
Opinie Klubów: 
 
Klub Radny Inicjatywa Gminna – pozytywna  
Klub Forum Kamieńskie – nie zajął stanowiska  
Klub Radnych Platformy Obywatelskiej i PSL – pozytywnie  
 
Burmistrz B. Karpiński przedstawił sylwetkę p. Stefana Stuligrosza, którego dotyczy 
powyższy projekt uchwały.  

 
Za przyjęciem powyższego projektu uchwały głosowało 12 radnych, przeciw nie było, 
wstrzym. się nie było.  

 
Rada większością głosów przyjęła uchwałę.  
 

Uchwała nr LIII/429/10 Rady Miejskiej w Kamieniu Pomorskim z dnia 26 marca 2010 r. 
w sprawie nadania Honorowego Obywatelstwa Gminy Kamień Pomorski  stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu.  
 
21. Odpowiedzi na interpelacje.  
 
Burmistrz B. Karpiński odpowiedział na interpelacje zadane przez radnych w pkt. 5 
Radna B. Muńdziakiewicz: 

1) zapytała o oszczędności wynikające z  przetargów dla oświaty- informacja zostanie 
przekazana radnej.  

2) zapytała o dalsze losy budynku przychodni – burmistrz nie ma jeszcze odp. na piśmie, 
natomiast jest deklaracja starosty.  

3) zapytała o to, czy to prawda że Stacja Johanitów rozwiązała z gminą umowę – Stacja 
wycofuje swoją działalność terenu Polski, prawdopodobnie związane jest to 
z problemami finansowymi. Niemniej jednak gmina jest cały czas otwarta na 
współpracę ze Stacją Johanitów. Wszystkie sprawy zostaną wyjaśnione na zjeździe 
Johanitów w Niemczech w najbliższych 3 miesiącach.  
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4) zapytała o termin wiosennej zbiórki odpadów wielkogabarytowych – to będzie po 
świętach od 12 do 16 – go.  

 
Radny S. Kuryłło: 

1) zapytał o spółkę Hydrosystem – projekt jest kontynuowany, spółka nie ma zarządu 
funkcjonującego, to się prawdopodobnie zmieni po najbliższym spotkaniu z zespołem, 
który zajmuje się opracowywaniem decyzji środowiskowej.  

 
Radny H. Szechlicki: 

1) poruszył sprawę sprzątania fos miejskich – ten wniosek zostanie przekazany do spółki. 
2) wnioskuje o uprzątnięcie ulic i chodników z piasku – rozpoczęły się prace porządkowe 

i do wtorku powinny się zakończyć. 
3) poruszył sprawę napraw pogwarancyjnych na osiedlu Chopina – spotkanie w tej 

sprawie będzie na początku kwietnia.  
 
Radny W. Latawiec: 

1) poruszył sprawę zakupu pojemników do segregacji odpadów – we wszystkich 
sołectwach będą zakupione pojemniki w ciągu miesiąca 

2) wnioskuje o rozdanie w sołectwach worków na odpady – będą zakpione worki dla 
sołtysów, tylko sołtysi muszą skontaktować się ze spółką.  

 
22. Sprawy bieżące, wolne wnioski, zapytania. 
 
Radny H. Szechlicki: 
 

1) wnioskuje o posprzątanie rowów i lasy oraz tereny koło działek,  
2) wnioskuje o zinwentaryzowanie uszkodzeń w chodnikach powstałych na skutek 

inwestycji wykonywanych przez firmy dostarczające media, 
3) wnioskuje o naprawę chodników przez pracowników spółki,  
4) poruszył sprawę przychodni i blokowania przekazania jej przez radnych powiatowych, 
5) poprosił o umowę z p. Ulatowskim,  
6) poruszył sprawę remontu drogi w Dusinie należącej do Skarbu Państwa,  
7) zapytał dlaczego zmieniono rynny miedziane na budynku ratusza,  
8) zakwestionował jakość prac wykonywanych przez firmę p. Książka – poprosił 

o umowę z p. Książkiem,  
9) wnioskuje o wykup udziałów z PGK i stworzenie zakładu budżetowego, 
10) wnioskuje niegrabienie liści w fosach i w parkach,  

 
Komisja Wiejska – wnioskuje o przedstawienie informacji kto otrzymał pojemniki do 
segregacji odpadów.  
 
Komisja Oświaty: 
Radna B. Muńdziakiewicz poprosiła o poszerzenie projektu uchwały o zapis obligujący 
dyrektorów do motywowania swoich pracowników do lepszej pracy poprzez występowanie 
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dla nich o nagrody. 
Radna B. Konwisarz-Moskaluk – poprosiła o przygotowanie informacji w jaki sposób zostały 
rozdysponowane pieniądze z Urzędu Morskiego.  
Radna M. Kozubowska – wnioskuje o postawienie przy bloku w Rekowie znaku PKS.  
 
Radna B. Muńdziakiewicz – odczytała zapisy artykułu dot. przychodni. Radna poprosiła, aby 
burmistrz wystosował pismo do starostwa w bardziej kategorycznym tonie.  
 
Dyskusja dot. przychodni, w której udział wzięli: burmistrz B. Karpiński, radna B. Kuś, radny 
A. Juszczak, radny W. Latawiec. 
 
Radny H. Masłowski – poruszył sprawę ul. Zdrojowej, i działki przy ul. Klasztornej.  
 
Sołtys Trzebieszewa – zapytała kiedy zacznie się remont świetlicy w Trzebieszewie oraz 
poruszyła sprawę stawku. Sołtys poprosiła o postawienie barierek przy przystanku 
autobusowym. Pani sołtys zapytała o diety dla sołtysów.  
 
Sołtys Benic – poprosił o zabranie eternitu z Benic.  
 
Sołtys Grębowa – poprosiła o pomoc finansową dla sparaliżowanego pensjonariusza DPS-u.  
 
Sołtys Strzeżewa – poprosiła o zorganizowanie wywozu eternitu ze wsi.  
 
Radny H. Szechlicki: 
 

1) zapytał kiedy będzie ogłoszony przetarg na kawiarnie ratuszową,  
2) wnioskuje o wykonywanie oprysków murów,  

 
Sołtys Chrząstowa – podziękowała za dostarczenie koszy, tylko poprosiła, żeby ustalać 
z sołtysem miejsce ustawienia tych koszy. 
 
Sołtys Strzeżewa – poruszyła sprawę przejęcia działki od agencji – wniosek w tej sprawie 
został złożony w grudniu 2008 r. i do tej pory nic się nie dzieje w tej sprawie.  
 
Radna B. Muńdziakiewicz: 

1) zapytała kiedy będzie spotkanie w sprawie rewitalizacji starówki, 
2) zapytała dlaczego na stronie KIS-u znajduje się informacja dot. Belferka a nie na 

stronie Urzędu.  
 
Radny H. Szechlicki: 

1) wnioskuje o stworzenie projektu architektury zieleni miejskiej dla miasta.  
 
Burmistrz B. Karpiński udzieli odpowiedzi na pytania i wnioski sołtysów.  
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23. Zakończenie obrad.  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej H. Masłowski 
zakończył LIII sesję Rady Miejskiej.  
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:      Przewodniczący Rady  
Magdalena Świąć      Henryk Masłowski  
 


